

由於最近疫情突然變得嚴峻，本校決定把原定由 27/7/2020 至 29/8/2020 在校進行的暑期補課班，轉為網上課堂，上課時間由上午 9:15 至中午 1:00，每堂 45 分鐘，詳情請參閱「27/7/2020 至 29/8/2020 暑期網上授課時間表」。

學校希望在這四周的網課時間，同學能準時上課，學習新的內容，下午則進行自學，做功課或溫習課本。老師每堂都會點名，並會記錄缺席同學的名字，之後交由訓導組和輔導組跟進。各學科在課程完結前，將會安排網上測驗，評核學生的學習進度。校方希望家長能敦促子女，在家好好學習，為文憑試做好準備。

二零二零七月二十五日

學務組

---

July 25, 2020

The continued surge in the local infections of COVID-19 has prompted our school to switch the supplementary lessons held in the summer holiday to online classes, which start at 9:15am and finish at 1:00pm from 27/7/2020 to 29/8/2020. Each lesson lasts 45 mins. Please refer to "Online Teaching Schedule during the Summer Vacation 27/7/2020 to 29/8/2020" for details.

The school hopes that during this 4-week online program, students will attend classes punctually to learn some new topics while engaging in self-directed learning as well as doing revision and assignments in the afternoon. Attendance will be taken every lesson and the names of the absentees will be passed to the Discipline Committee and the Guidance Committee for follow-up action. Online assessment will be carried out before the lessons end to find out students' learning progress. The school hopes that parents will urge their children to spend their time on studies to prepare for the HKDSE.

The Academic Board